
 

 

 

MUĞLA SITKI KOÇMAN ÜNİVERSİTESİ 

 

FETHİYE SAĞLIK HİZMETLERİ MESLEK YÜKSEKOKULU KALİTE 

KOMİSYONU TOPLANTISI 

 

Toplantı Tarihi 08.11.2021                                                                           Toplantı Sayısı :2 

 

GÜNDEM : 

 

1-Öğrencilerin perspektifinden iyileştirmeye açık alanların tespiti ve öğrenci sorunlarının 

dinlenmesi. 

 

KALİTE KOMİSYONU ÜYELERİ 

 

Doç.Dr. Bilgin ŞENEL    Başkan 

Öğr.Gör. Dr.  Melek ŞAHİN    Üye 

Öğr.Gör. Dr  İsmail UYSAL   Üye 

Öğr. Gör. Melek PAY   Üye 

Öğr. Gör. Ali AKGÜN    Üye 

Zehra YILMAZ    Üye 

  

 Meslek Yüksekokulumuzda Kalite Güvencesi kapsamında çalışmalar, Üniversitemiz 

14/05/2020 tarihli 572/7 sayılı Senatosunda kabul edilen “Muğla Sıtkı Koçman Üniversitesi 

Kalite Güvencesi ve Kalite Komisyonları Yönergesi” çerçevesinde Birim Kalite 

Komisyonunun oluşturulmasıyla başlanmıştır. 

  

 Meslek Yüksekokulumuz Kalite Komisyonu 08.11.2021 Pazartesi günü saat 12:30’da   

Başkan Doç. Dr. Bilgin ŞENEL başkanlığında toplandı. 

 

 

            Meslek Yüksekokulumuz Tıbbi Hizmetler ve Teknikler Bölümü, İlk ve Acil Yardım 

Programı öğrencileri Rümeysa Selin AYÖZ ve Rümeysa ÖZKARACA ile Sağlık Bakım 

Bölümü, Yaşlı Bakımı Programı öğrencileri Onur AYDIN ve Erhan Batuhan TÜRKOĞLU 

toplantıya sınıf temsilcileri olarak katıldılar. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

ALINAN KARARLAR/ GÖRÜŞÜLEN HUSUSLAR  

     

1-Öğrencilerin perspektifinden iyileştirmeye açık alanların tespiti ve öğrenci sorunları 

dinlendi. 

          Meslek Yüksekokulumuz Birim Kalite Toplantısına katılan Tıbbi Hizmetler ve Teknikler 

Bölümü, İlk ve Acil Yardım Programı öğrencileri Rümeysa Selin AYÖZ ve Rümeysa 

ÖZKARACA ile Sağlık Bakım Bölümü, Yaşlı Bakımı Programı öğrencileri Onur AYDIN ve 

Erhan Batuhan TÜRKOĞLU’na Üniversitemiz Kalite çalışmaları hakkında bilgi verildi.  

 

         Toplantıda öğrencilerimize Kalite Çalışmaları kapsamında görüşlerini bildirmeleri 

istendi. 

*Rümeysa ÖZKARACA; sınıf kontenjanlarının sağlık programları için kalabalık olduğunu,  

*Rümeysa Selin AYÖZ ve Erhan Batuhan Türkoğlu ; Kütüphane ve sosyal alan bulunmadığını,  

*Onur AYDIN; Öğrenci Topluluğu oluşturmak istediklerini belirttiler.  

Ayrıca, kantinin küçük, fiyatların pahalı olduğunu, tuvaletlerde sıvı sabun ve tuvalet kağıdının 

bulunmadığını, tüm derslerin yüz yüze yapılmasını istediklerini de belirttiler.  

             Sınıf kontenjanlarının her yıl 30 olarak istendiği ancak YÖK’ün 50 olarak belirlediği, 

İşletme Fakültesi Kütüphanesinin kullanılabileceği, bilgisayar laboratuvarlarında sınırsız 

internet sağlandığı için kaynak taraması yapabileceklerine, kantin fiyatlarının Rektörlüğümüzce 

belirlendiğine, yüz yüze eğitimin daha anlamlı olduğu ancak tüm dünyada uzaktan eğitimin 

yaygınlaşacağının planlandığına ilişkin bilgi verildi. Sınıflarımızdaki çöp kovalarının Atık 

Yönetimi kapsamında kaldırıldığı ve bu nedenle atıklarını uygun atık kovalarına atmaları 

gerektiği bilgisi verildi. Topluluk kurma talebi konusunda da yardım edileceği bildirildi.  

 

            Meslek Yüksekokulumuzda kalite çalışmaları kapsamında öğrencilerimizin de sürece 

katılmalarının sağlanması ile eğitim öğretimin kalitesinin artırılması yönünde adım atılacağı  

konusunda fikir birliğine varılmıştır.   

 

 

     Doç.Dr. Bilgin ŞENEL  

      Başkan 

 

 

Öğr.Gör.Dr. Melek ŞAHİN      Öğr.Gör.Dr. İsmail UYSAL 

  Üye         Üye 

 

 

 

Öğr. Gör. Melek PAY      Öğr. Gör. Ali AKGÜN  

 Üye       Üye 

 

 

Zehra YILMAZ 

 Üye 

       



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


